
Styremøte i Gjerstad Viltlag 19.3.2013 kl. 1900 på Lyngrillen. 

 

 

Helge ønsket velkommen.  

Deltagere: Helge Røed, Olav Homme, Odvar V. Eikeland, Trond Inge Haugen og Svein Erik 

Fone. 

 Olav Magnus Lunden og Frank Moland melde forfall.  

Referatsaker:  

Helge informerte om møte som fylket avholder. ”Fellesmøte for kommunal viltforvaltning 3. 

april.” og to dagers seminar om hjortevilt i Sandvika. 

Styret vedtar at leder reiser på disse møtene, og viltlaget dekker utgiftene til dette. 

Oppsummering årsmøtet: 

Sekretæren får i oppgave å utarbeide arbeidsplan og budsjett. Han sender dette ut til 

styremedlemmene for godkjenning. (Sender til Helge, og han videresender.) 

Helge legger opp til et styremøte rett etter ferien, der jaktmøte, avskytningsplan, 

rådyr/bever og nettsideinfo er aktuelle agendapunkter.  

Tom Jakobsen er ute av styret, og vi trenger en ny webmaster til viltlaget.no. Styret foreslår 

ny webmaster Trond Inge Haugen. Han tar kontakt med Tom for å innhente informasjon om 

nettsidene. 

Styret vedtar at Trond Inge får dekket eventuelle utgifter til oppdatering av nettsidene. 

Svein Erik sjekker om vi er registrert i brønnøysundregisterene. Eventuelt må dette 

oppdateres med nye styremedlemmer. Han skriver møtereferat fra årsmøtet og dette 

styremøtet og sender til Helge. 

For å få en riktig statistikk på elg foreslo Trond Inge å lage et klart skille mellom før nye 

medlemmer fra Drangedal og etter. Helge tar kontakt med skogbrukssjefen og informerer. 

Helge sender oppdaterte vedtekter til styremedlemmene.  

Odvar foreslo at vi på neste styremøte tar opp ansvaret viltlaget har med rådyr og bever. 

Referent: Svein Erik Fone 


